

# CERTIFICATE OF DISTRIBUTORSHIP

## 制造厂授权证书

We, GP&E Co., Ltd., are validly established corporation under the laws of the Republic of Korea and having an office at 1307, Gwanpyeong, Yuseong, Daejeon, Korea.

我们 GP&E Co., Ltd. 是按韩国法律成立的一家制造厂，主要营业地点设在韩国大田市儒城区官坪洞1307号。

It is hereby certified that Shanghai Aijia Electronic Technology Co., Ltd., being validly established under the laws of People's Republic of China and having an office at 20C-D, Century Building NO 97, Changshou Road, Shanghai China 200060 is our exclusively authorized agent and has been authorized to negotiate, discuss, and communicate with prospective or potential customers in People's Republic of China with respect to the Products of GP&E subject to the applicable terms and conditions made in 4<sup>th</sup> of November, 2008.

按2008年11月4日双方已签署的合同里所定的条件，兹指派按中华人民共和国的法律正式成立的，主要营业地点设在中国上海市长寿路97号20楼 C-D 200060上海艾佳电子科技有限公司作为我方唯一，真正的和合法的经销商进行谈判，讨论，流通 GP&E 的产品。

制造厂名称	GP&E Co., Ltd.
签字人职务和部门	CEO & President
签字人姓名	IL-HOON CHO
签字	